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We report on newest results in kT -factorization approach for ep processes.
We describe HERA data on longitudinal structure function measurements as
well as on associated prompt photon and jet photoproduction. The calculations
include first application of the new LLM-2022 transverse momentum–dependent
gluon distribution developed by the authors. The study also includes the first
implementation of parton showers for photoproduction processes in kT factorization.
The data are described well with the simulations. The ep processes are included in
the new version of Monte Carlo generator PEGASUS.

Представлены новые результаты исследований ep-процессов в подходе
kT -факторизации. Описываются данные HERA по продольной структурной
функции, а также по фоторождению прямых фотонов с ассоциированной струей.
Вычисления включают первое использование новой неинтегрированной (зави-
сящей от поперечного импульса) функции распределения глюонов LLM-2022,
недавно предложенной авторами. В исследовании впервые в kT -факторизации
использовано моделирование партонных ливней для процессов фоторождения.
Данные хорошо описываются предсказаниями. ep-процессы включены в новую
версию Монте-Карло генератора PEGASUS.
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